
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 30. oktober 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål AC

Mener ministeren, at det er tilfredsstillende at ATP fortsætter samarbejdet med Macqairie,

på trods af at ATP direktør Chr. Hyldahl selv udtaler skarp kritik af Macqairies formodede

rolle i systematisk udplyndring af en række landes statskasser? Hvad vil ministeren gøre

for at forhindre, at danske lønmodtageres opsparede midler anvendes til sådanne for-

mål? Der henvises til Dagbladet Børsen den 23. oktober 2018: ”ATP-direktør: Chokeren-

de og skræmmende oplysninger” hvor ATP-direktør Chr. Hyldahl bl.a. citeres for følgen-

de: ”Det er rystende, at en lang række store finansielle institutioner tilsyneladende i ond

tro har forsøgt at malke europæiske statskasser – det tager vi stor afstand fra”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
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